
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van BV Het Oosten d.d. 21 maart 2023 

 

Aanwezig: Hilda Akkerman (voorzitter a.i.), Wanda Meijer (algemeen bestuurslid), Loeki 

de Boer-Althof (secretaris) en 13 leden.  

M.k.g. afwezig: Hans van Esschoten (penningmeester), Ulke Veersma 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom. Ze meldt dat 

onze penningmeester, Hans van Esschoten, helaas verhinderd is wegens Corona. 

Gelukkig is het afgelopen jaar weer mogelijk geweest om activiteiten te organiseren 

met als hoogtepunt natuurlijk de feestelijke opening van de speeltuin. 

Ze geeft aan dat de eerste 2 consumpties voor rekening van de buurtvereniging zijn 

en dat er na afloop een gezellige bingo zal worden gespeeld met leuke prijzen.  

 

2. Notulen van de vorige vergadering d.d. 16 maart 2022 

De notulen van de vorige keer zijn opgenomen in het buurtboekje van afgelopen 

maart en in het boekje van juli 2022. Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de 

vergadering waardoor de notulen worden goedgekeurd. 

 

3. Concept Financieel verslag 2022 door de penningmeester 

Alle stukken voor deze vergadering konden de laatste 14 dagen worden ingezien en 

gedownload worden van de website. 

 

De winst en verliesrekening 2022 staat nu tevens op het scherm maar is helaas 

moeilijk leesbaar. Vanwege de afwezigheid van de penningmeester legt Siemen 

Volberda, lid van de kascommissie, het een en ander uit. Samen met Wiebe Tolsma 

hebben ze alle stukken doorgenomen, facturen gecheckt en bankafschriften 

nagekeken. Hij concludeert dat alles keurig op orde is en geeft de penningmeester 

een groot compliment.  

(Redactioneel: De penningmeester heeft aangegeven voor de zomer te willen 

stoppen als bestuurslid wegens andere drukke werkzaamheden. Het bestuur 

betreurt dit zeer.) 

De Balans 31-12-2021 

Deze laat een gezonde financiële positie zien. Tijdens de controle heeft de 

penningmeester al aangegeven dat er nog veel geld in kas is en op de bank staat. 

Dit komt omdat de afrekening van de speeltuin aan de gemeente nog moet 

plaatsvinden. Het Eigen Vermogen bedraagt per 31-12-2022  € 18.800,50. 

Dit biedt de mogelijkheid om weer veel leuke activiteiten te organiseren. 

4. Verslag van de kascommissie  

De kascommissie bestaat uit de heren Wiebe Tolsma en Siemen Volberda. 

Samen met de penningmeester zijn alle financiële stukken doorgenomen, besproken 

en toegelicht. Controles zijn uitgevoerd op facturen en bankafschriften. 

 

Gelet op bovenstaande stelt de kascommissie voor om de penningmeester 

decharge te verlenen voor het in 2022 gevoerde financiële beleid.  



De leden nemen dit advies van harte over en verlenen de penningmeester 

decharge.  

De voorzitter bedankt de kascommissie voor hun werkzaamheden. 

 

De kascommissie voor volgend jaar zal bestaan uit de heer Siemen Volberda en 

mevrouw Wanda Meijer. Als reservelid meldt Anke Bootsma zich. 

 

5. Concept Jaarverslag 2022 

Het Jaarverslag 2022 staat op de website en wordt in zijn geheel opgenomen in het 

volgende buurt boekje.  

 

6. Concept Begroting 2023 

Ook de Begroting wordt op het scherm getoond maar is achterin niet leesbaar. 

Op basis van de werkelijke kosten van de afgelopen 3 jaren is de huidige begroting 

tot stand gekomen waarbij rekening is gehouden met de gestegen kosten. 

Debbie Bakker leest de posten voor en licht toe. 

- er is genoeg geld om activiteiten te organiseren. Iedereen die een goed idee heeft 

is welkom om dit met het bestuur te bespreken en zo mogelijk uit te voeren. 

- vanuit de vergadering wordt voorgesteld om de eigen bijdrage bij sommige 

activiteiten te verlagen of zelfs helemaal niet te rekenen. 

Wel wordt opgemerkt dat de BV geen eigen ruimte heeft en er dus wel huur moet 

worden betaald. Er worden gesprekken gevoerd met De Driesprong en Roordastate 

over mogelijk gebruik van hun ruimte. 

 

7. Contributiebetaling 

De contributie wordt net als vorig jaar niet verhoogd en blijft dus € 15,-- per jaar. 

Vanaf nu kan de contributie weer worden opgehaald of kan het worden overgemaakt 

per bank. Wel graag het adres vermelden, anders weet de penningmeester niet (bij 

een veel voorkomende naam) wie de betaling heeft verricht. 

 

8. Afscheid bestuurslid Wanda Meijer  

Wanda Meijer heeft een aantal maanden geleden aangegeven te willen stoppen als 

bestuurslid. Gelukkig blijft ze wel beschikbaar als contactpersoon en zolang er nog 

geen nieuw bestuurslid is zal zij ook het aanspreekpunt voor de andere 

contactpersonen blijven. De voorzitter bedank haar hartelijk voor haar positieve 

inbreng en inzet voor de buurtvereniging en overhandigt haar een tas met lekkere 

inhoud. 

 

Het huidige bestuur heeft reeds enkele buurbewoners benaderd voor de opvolging 

van Wanda, maar dat heeft helaas nog geen resultaat gehad. Indien iemand een 

geschikt persoon kent, geef de naam dan even door aan het bestuur zodat wij met 

die persoon in gesprek kunnen gaan. 

 

9. Rondvraag 

- Afgelopen jaar heeft Aly Rondaan aangegeven te willen stoppen als 

contactpersoon wegens persoonlijke omstandigheden. Ondanks een brief aan alle 

leden van haar straten en diverse oproepen in het boekje zijn we er nog niet in 

geslaagd om een vervanger voor Aly te vinden. De voorzitter dankt haar hartelijk 



voor haar jarenlange inzet en trouwe dienst en een bedankje volgt. 

- Ophalen oud papier. Voortaan zal dit geheel door Omrin worden opgehaald. 

Hierdoor zijn er alleen lopers nodig om te helpen en geen chauffeurs, die steeds 

moeilijker te vinden waren. Ook juridisch is dit beter want de BV was hiervoor niet 

verzekerd. De eerstvolgende keer wordt de aanhanger van Roosma nog gebruikt. 

Vóór de nieuwe werkwijze (26 april) wordt er een brief verspreid met daarin de 

nieuwe manier van ophalen. Bij een paar straten kan de grote auto van Omrin niet 

inrijden en zal het oud papier naar een verzamelpunt moeten worden gebracht. 

Wellicht dat oudere leden dan wat hulp nodig hebben. Alle contactpersonen krijgen 

hierover nog nader bericht. 

- Mevrouw Jeths wil Kim Kui graag een compliment geven. Tijdens haar ziekte heeft 

ze alleen helpers voor het oud papier gevraagd en gevonden.  

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de bijeenkomst rond 21.00 uur. 

 

Na het officiële gedeelte worden er nog 3 rondes bingo gespeeld en gaan diverse leden 

met een mooie prijs naar huis.  


